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Με αφορμή την αναβολή της Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης των μετόχων της Εταιρείας 
της 18.08.2008, λόγω έλλειψης εξαιρετικής απαρτίας, ο Πρόεδρος της Εταιρείας κος 
Κωνσταντίνος Κούτλας σε ερωτήματα που ετέθησαν από κάποιους παριστάμενους 
μετόχους, επισήμανε την χρησιμότητα της Αύξησης Μετοχικού Κεφαλαίου για την Εταιρεία 
και τις καινούργιες προοπτικές της Εταιρείας απαλλαγμένη πλέον σε πολύ μεγάλο βαθμό 
από το δυσβάστακτο βάρος του τραπεζικού δανεισμού.  
 
 


